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Kokouksessa esille tulleet asiat. 
 
Sivistyslautakunnan jäsen Laura Remesaho kysyi APIP-toiminnan sekä 
koulukuljetusten järjestelyistä tulevana lukuvuonna (Kleemolan koulun 
toiminnan päättymisestä johtuvat muutokset). Sivistysjohtaja kertoi, että 
asioiden valmistelu on vielä kesken ja ne ratkennevat kesäkuun aikana. 

 
Päätös Kokouksessa esille tullut asia merkittiin tiedoksi. 

 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.05. 

 


